
Συνεδρίαση :  51/2017 Πέμπτη  02 / 11 / 2017 ΑΠΟΦΑΣΗ   517/2017 

Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής   1

 

 

 

 

 

 

 

 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   51/2017 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   517/2017 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 2α  Νοεμβρίου 2017, ημέρα Πέμπτη και ώρα 13:00, στο 

Δημοτικό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 51η/2017 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 49576/27-10-2017 

πρόσκληση  του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Ηλιόπουλος  Αθανάσιος, Αντιδήμαρχος 

Καλαμάτας,  Πρόεδρος  της  Οικονομικής   Επιτροπής  και  από  τα  τακτικά  μέλη οι  κ.κ.:   

1) Μπασακίδης Νικόλαος, 2) Μπεχράκης Σταμάτης, 3) Μπουζιάνης Παύλος (αποχώρηση στην 

υπ’ αριθμ. 517 απόφαση), 4) Μπούχαλης Δημήτριος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 516 

απόφαση), 5) Νιάρχος Αναστάσιος και 6) Φάβας Γεώργιος.   

 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Δημόπουλος Δημήτριος 

και 2) Φαββατάς Δημήτριος.  

 

Στη συνεδρίαση   παραβρίσκεται  το  αναπληρωματικό  μέλος  της  Οικονομικής Επιτροπής  

κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ, ο οποίος   συμμετέχει  στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τον 

κ. Φαββατά Δημήτριο.   

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος  κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

με τίτλο : 

Τροποποίηση σχεδίου προϋπολογισμού οικον. έτους 2018. 

 
Στη συζήτηση του θέματος αυτού παραβρίσκεται στη συνεδρίαση η Διευθύντρια Οικονομικών 
του Δήμου κα Ηλιοπούλου Γεωργία προκειμένου να ενημερώσει το Σώμα σχετικά.  
 
Η από 25-10-2017 εισήγηση της Διευθύντριας Οικονομικών κας Ηλιοπούλου Γεωργίας, που 
ήταν στο φάκελο του θέματος προς ενημέρωση του Σώματος αναλυτικά έχει ως εξής : 
 

ΘΕΜΑ:   «Τροποποίηση σχεδίου προϋπολογισμού οικον. έτους 2018» 

Σχετ.:  

 

Ε ι σ ή γ η σ η 

 Αφού λάβαμε υπόψη μας: 

1. Την με αριθμό 400/2017 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Καλαμάτας με θέμα 

“Κατάρτιση σχεδίου προϋπολογισμού, οικ. Έτους 2018, Δήμου Καλαμάτας” 

2. Την οικ. 25595/2017 ΚΥΑ των Υπουργών Εσωτερικών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης και 

Οικονομικών σχετική με τον παροχή οδηγιών για τη σύνταξη του προϋπολογισμού των δήμων 

έτους 2018. 

3. Το με αρ. πρωτ. 830/29-09-2017 έγγραφο του Παρατηρητηρίου Οικονομικής Αυτοτέλειας των 

Ο.Τ.Α. του Υπουργείου Εσωτερικών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης με θέμα «Γνώμη του 

Παρατηρητηρίου Οικονομικής Αυτοτέλειας των Ο.Τ.Α. επί του σχεδίου του προϋπολογισμού 

οικονομικού έτους 2018 του ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ», το οποίο επισυνάπτεται, και σύμφωνα με 

το οποίο: 

       α) Ο ΚΑΕ 0612 «ΚΑΠ για την καταβολή μισθωμάτων ακινήτων προς στέγαση δημοσίων σχολικών 

μονάδων και υπηρεσιών» πρέπει να αυξηθεί κατά 52.912,68 €. 

       β) Ο ΚΑΕ 15.6741 «Προνοιακά Επιδόματα» πρέπει να μειωθεί κατά 30.440,00 €. 

       γ) Οι ΚΑΕ 32 «Εισπρακτέα Υπόλοιπα από Βεβαιωθέντα Έσοδα κατά τα Παρελθόντα Έτη» πρέπει 

να μειωθούν κατά 78.274,61 € 

       δ) Οι ΚΑΕ 81 «Πληρωμές Υποχρεώσεων (Π.Ο.Ε.)» θα πρέπει να αυξηθούν κατά 1.814.033,00 €. 

 

 Σχετικά με τις παραπάνω υποδείξεις του Παρατηρητηρίου Οικονομικής Αυτοτέλειας Ο.Τ.Α.  

αναφέρουμε τα εξής: 

 α) Όσο αφορά την πρώτη παρατήρηση του Παρατηρητηρίου δεν απαιτείται συμμόρφωση σε 

αυτή καθότι με την μετεγκατάσταση των υπηρεσιών του Δήμου και τη στέγασή τους στο Νέο 

Δημαρχείο το ποσό που θα αιτηθούμε στο Υπουργείο και θα καταβληθεί μέσω ΚΑΠ για 

μισθώματα ακινήτων για την στέγαση των δημοσίων σχολικών μανάδων και υπηρεσιών θα 

ανέλθει στο ποσό που έχει εγγραφεί στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2018 (Κ.Α.Ε. 0612 

«ΚΑΠ για την καταβολή μισθωμάτων ακινήτων προς στέγαση δημοσίων σχολικών μονάδων και 

υπηρεσιών») και το οποίο έχει αναγραφεί και ως έξοδο στον αντίστοιχο κωδικό εξόδου).  

 β) Σε συμμόρφωση με την δεύτερη παρατήρηση του Παρατηρητηρίου θα πρέπει: 
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• να μειωθούν τα έξοδα στον Κ.Α.Ε. 15.6741.01 «Ενίσχυση ατόμων με ανάγκες βαριάς 

αναπηρίας» κατά 30.440,00 €. 

• Να αυξηθούν τα έξοδα στον Κ.Α.Ε. 9111 «Αποθεματικό» κατά 30.440,00 €. 

      γ) Όσο αφορά την τρίτη παρατήρηση του Παρατηρητηρίου δεν απαιτείται συμμόρφωση σε αυτή 

καθότι, λόγω της ρύθμισης η οποία είναι σε εξέλιξη, το ποσό της είσπραξης από τους Κ.Α.Ε. της 

ομάδας 32 «Εισπρακτέα Υπόλοιπα από Βεβαιωθέντα Έσοδα κατά τα Παρελθόντα Έτη» έχει 

υπερβεί κατά πολύ την αναφερόμενη διαφορά των 78.274,61 € και μέχρι το τέλος του έτους θα 

είναι ακόμη περισσότερα (τα έσοδα των ΚΑΕ 32 από 1/1/2017 έως 30/09/2017 υπερβαίνουν 

ήδη αυτά της 1/1/2016 έως της 30/09/2016 κατά 211.427,98 €). 

      δ) Όσο αφορά την τέταρτη παρατήρηση του Παρατηρητηρίου δεν απαιτείται συμμόρφωση σε 

αυτή καθώς οι υπολογισμοί των προβλέψεων στο σχέδιο προϋπολογισμού είναι ρεαλιστικοί 

ενώ εκ παραδρομής υπερεκτιμήθηκαν κατά τον υπολογισμό τους οι προβλέψεις υποχρεώσεων 

του Ισολογισμού (Γενικής Λογιστικής). Άλλωστε με την Υποχρεωτική τροποποίηση του 

προϋπολογισμού έτους 2018 που θα πραγματοποιηθεί αρχές του 2018, θα αποτυπωθούν οι 

πληρωμές για ΠΟΕ όπως αυτές θα έχουν διαμορφωθεί πραγματικά στις 31/12/2017 από τις 

υποχρεώσεις, πλην δανείων, του συστήματος της Γενικής Λογιστικής. 

 

Λαμβάνοντας υπόψη τα παραπάνω  

 

Εισηγούμεθα 

Την τροποποίηση του σχεδίου του προϋπολογισμού του Δήμου Καλαμάτας έτους 2018 ως 

εξής: 

Α) Την μείωση των εξόδων στον Κ.Α.Ε. 15.6741.01 «Ενίσχυση ατόμων με ανάγκες βαριάς 

αναπηρίας» κατά 30.440,00 €. 

Β) Την αύξηση των εξόδων στον Κ.Α.Ε. 9111 «Αποθεματικό» κατά 30.440,00 €. 

 

  

 

 

Ο Δήμαρχος Καλαμάτα 

«με εντολή» 

Η Διευθύντρια Οικονομικών 

Ηλιοπούλου Γεωργία 

 
 

Επί του θέματος αυτού διεξάγεται διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής:  

 
Λοιπόν έχει έρθει η απάντηση από το Παρατηρητήριο Οικονομικής Αυτοτέλειας 
των ΟΤΑ επί του σχεδίου του προϋπολογισμού, για τον προϋπολογισμό του 

οικονομικού έτους 2018 με τις παρατηρήσεις τις οποίες αναγράφονται.  
Εγώ να θυμίσω ότι η γνώμη του Παρατηρητηρίου είναι καθαρά γνωμοδοτική, γνώμη 
εκφράζει για τον προϋπολογισμό, δεν σημαίνει ότι είμαστε υποχρεωμένοι και δεσμευμένοι να 
ακολουθήσουμε τις απόψεις του Παρατηρητηρίου.  
Πριν εισέλθουμε στην κουβέντα επί του θέματος αυτού, να δώσουμε τον λόγο στην κα 
Ηλιοπούλου, όσον αφορά την εισήγηση η οποία διατυπώνεται επί των απόψεων του 
Παρατηρητηρίου, να πείτε δύο πράγματα.  
Στο μικρόφωνο μόνο θα παρακαλέσω, για να καταχωρούνται στα πρακτικά. Ευχαριστώ. 

 
Η γνώμη του Παρατηρητηρίου στηρίζεται σε τέσσερα σημεία στο κομμάτι 
του προϋπολογισμού μας.  

Το πρώτο σημείο αφορά τον κωδικό εσόδου που αφορά καταβολή μισθωμάτων για ακίνητα 
στα οποία στεγάζονται δημόσια σχολεία και υπηρεσίες. Μας λέει λοιπόν ότι ενώ εμείς έχουμε 
γράψει 12.393,00 €, η άποψη σύμφωνα με την ΚΥΑ του προϋπολογισμού έπρεπε να ήταν 
65.000,00, 65.305,68.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ :  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  
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Η αιτιολόγηση από εμάς είναι από τη στιγμή που οι Υπηρεσίες τώρα μεταστεγάζονται και 
έρχονται εδώ, δεν χρειάζεται πλέον να ζητήσουμε επιπλέον χρήματα από το κράτος, δεν 
χρειάζεται δηλαδή να συμμορφωθούμε καν σε αυτή την παρατήρηση.  
Η δεύτερη παρατήρηση μιλάει ότι στα προνοιακά επιδόματα, υπάρχει μία απόκλιση μεταξύ 
εσόδων και εξόδων 30.440,00. Σε αυτό εκ παραδρομής έχουμε βάλει 30.000,00 παραπάνω 
έξοδα και εισηγούμαστε να μειωθούνε, να μειωθεί ο κωδικός, που συγνώμη να σας πω ποιός 
είναι, να μειωθεί ο κωδικός 15.6741.01 που είναι ενίσχυση ατόμων με ανάγκες βαριάς 
αναπηρίας κατά 30.440,00  και να αυξηθούν στα έξοδα ο κωδικός 9111, το αποθεματικό κατά 
30.440,00.  
Η τρίτη παρατήρηση του Παρατηρητηρίου είναι ότι ….. 

 
Αυτό δηλαδή είναι οίκοθεν λάθος, το δεύτερο; 

 
Εκ παραδρομής είχαμε βάλει παραπάνω έξοδα.  

Η τρίτη παρατήρηση μιλάει ότι στην ομάδα 32 ο υπολογισμός των εσόδων, 
τα 32 είναι οι απαιτήσεις μας από παλιές οφειλές των πολιτών. Μας λέει λοιπόν ότι έπρεπε 
εμείς να προβλέψουμε 72.274,61 € λιγότερα από αυτά που προβλέπονται ότι θα 
εισπράξουμε.  

Αυτό όμως δεν είναι ανάγκη να συμμορφωθούμε, γιατί ήδη με τη ρύθμιση, τώρα έχουμε 
εισπράξει πολύ περισσότερα χρήματα και θα συνεχίζουμε και μέχρι τέλους του χρόνου. 
Οπότε δεν χρειάζεται να γίνει καμία τροποποίηση.  

 
ΦΩΝΗ: ……. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  

 
Ναι είμαστε παραπάνω, ναι. 
Και η τέταρτη παρατήρηση είναι μία απόκλιση 1.814.033,00 € από τις 

οφειλές που εμείς έχουμε εμφανίσει στον προϋπολογισμό μας, με αυτές που έχει εμφανιστεί 
στη γενική λογιστική.  
 
ΦΩΝΗ: …… (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  

 
Αυτό, ναι, εκ παραδρομής έχει γίνει. Έχουμε μιλήσει με το Παρατηρητήριο, 
αυτό δεν χρειάζεται να κάνουμε καμία τροποποίηση στον προϋπολογισμό, 

στο τέλος του χρόνου που θα μπούμε στα πραγματικά που θα κλείσουμε και θα κάνουμε …… 
 
ΦΩΝΗ: …… (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου) 

 
Ακριβώς με την 1η αναμόρφωση όλα θα έχουν στα πραγματικά, οπότε δεν 
θα έχουμε κανένα πρόβλημα. 

 
Ωραία.  

Άρα, ανακεφαλαιώνοντας είναι οι δύο παρατηρήσεις του Παρατηρητηρίου, 
οφείλονται σε δύο εκ παραδρομής λάθη. Το ένα έχει να κάνει με τα έξοδα για την βαριά 
αναπηρία, όπου εδώ θα κάνουμε τη σχετική διόρθωση.  

Το άλλο έχει να κάνει σχέση με την τέταρτη παρατήρηση η οποία θα ταχτοποιηθεί με την 
αναμόρφωση του προϋπολογισμού. 

Όσον αφορά τα εισπρακτέα από παρελθόντα έτη, εδώ είμαστε πάνω από το νούμερο το 
οποίο λέει το Παρατηρητήριο, ούτως ή άλλως εδώ δεν έχουμε πρόβλημα. 

Όσον αφορά τα μισθώματα αυτά μειώνονται, διότι έχει μετακινηθεί  ο Δήμος στο νέο 
Δημαρχείο και επομένως δεν υπάρχουν οι σχετικές δαπάνες. Εκλείπει ο λόγος.  

Κατά συνέπεια η εικόνα η οποία διαμορφώνεται θετική θα μπορούσαμε να την 
χαρακτηρίσουμε κυρία Διευθύντρια ε;  

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Ναι απλώς το Παρατηρητήριο γράφει ότι δεν είναι ρεαλιστικός ο 
προϋπολογισμός μας, γιατί το σκεπτικό τους είναι ότι όταν υπάρχει μία 

απόκλιση από 50,00 € και πάνω, θεωρούν μη ρεαλιστικό τον προϋπολογισμό. Εντάξει αυτό 
είναι ….  

 
Από 50,00 € και πάνω.  
Ερωτήσεις.  

Κύριε Μπεχράκη θέλετε να ρωτήσετε κάτι;  
Στο μικρόφωνο.  

 
Οι παρατηρήσεις του Παρατηρητηρίου που βρίσκονται;  
 

Στην 3η σελίδα της εισήγησης.  
 
Η πρώτη παρατήρηση ήταν για τα δημόσια σχολεία είπατε; 
 

Για τα μισθώματα των Υπηρεσιών του Δήμου.  
 
Αυτά τι άλλαξε με τη μετακίνηση; Δεν μπόρεσα να το συνδέσω με τη 
μετακίνηση του Δήμου που κάνατε. Πως γίνεται αυτή η σύνδεση; 

 
Αφήστε να απαντάει η Διευθύντρια αν θέλετε. 

 
Τα χρήματα που πληρώνουμε για τα δημόσια σχολεία, για τα οποία 
πληρώνουμε ενοίκια και για τις Υπηρεσίες του Δήμου που ήμασταν στην 

παλιά Νομαρχία, αυτά τα χρήματα τα απαιτούσαμε και κάθε τετράμηνο μας τα έστελνε, 
ερχόταν από κεντρικά.  

Τώρα λοιπόν που μεταφερθήκαμε και δεν κάνουμε χρήση εκείνον το χώρο πλέον της 
Νομαρχίας, αυτά τα χρήματα δεν θα τα παίρνουμε, οπότε ….. 

 
Πόσα ήταν τα χρήματα της Νομαρχίας που δίναμε στη Νομαρχία για ενοίκια; 

 
Δε τα δίναμε σαν ενοίκιο, τα δίναμε, πληρώναμε τα …… 
 

ΦΩΝΗ: ……..(δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου) 
 
Πετρέλαιο, ναι. 
 

Πόσα ήταν αυτά; Περίπου. 
 
Κοιτάξτε, γύρω στις 40.000,00 πρέπει να ήταν.  
 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 40.000,00 ήταν;  
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ: Ναι, ναι, ναι. 

 
Αυτό το ποσό δεν θα υπάρχει στον προϋπολογισμό τώρα, τη στιγμή που δεν  
μπορούμε να το αξιώσουμε αφού δεν υπάρχει η ανάλογη δαπάνη. 

 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Αυτό ρώτησα. 

 
Άλλη ερώτηση κύριε Μπεχράκη έχετε; Όχι.  
Κύριε Νιάρχο, όχι.  

Κύριε Αντωνόπουλε; Όχι.  
Τι ψηφίζετε κύριοι συνάδερφοι;  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Όπως είχαμε ψηφίσει ….. 
 

Στον προϋπολογισμό.  
Κύριε Νιάρχο;  

 
ΝΙΑΡΧΟΣ: ….. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  

 
Κύριε Αντωνόπουλε; Ωραία.  
Η πλειοψηφία υπέρ. 

Κατά πλειοψηφία.  
 
Εγώ θέλω να πω το εξής κ. Πρόεδρε: 
 

Ε, δεν ψηφίσαμε τώρα; 
 
Στο θέμα του Παρατηρητηρίου που υπάρχει μέχρι τώρα, υπάρχουν και 
άλλα σημεία, όμως κα Γεωργία να ρωτήσω το εξής: Τα τέλη του 

Κοιμητηρίου δεν είναι ανταποδοτικά; Δεν θα πρέπει να εμφανίζονται έτσι στα ανταποδοτικά 
τέλη; 

 
Είναι εν μέρει ανταποδοτικά και τα εμφανίζουμε. Δηλαδή δεν είναι όπως 
στην καθαριότητα που πρέπει ή έσοδα και έξοδα να είναι ισοσκελισμένα. 

Είναι εν μέρη. 
 
Γιατί παλιότερα δεν τα βάζαμε γι' αυτό, στα ανταποδοτικά, τα βάζουμε 
τώρα;  

 
Όχι στην 20, στην 45, σαν ανταποδοτικά όμως, ναι.  

 
Σε τι ποσό είναι αυτά, ξέρετε;  
 

Τώρα δεν έχω τον προϋπολογισμό μαζί μου για να σας πω. 
 

Εδώ ήταν η συζήτηση επί των προτάσεων του Παρατηρητηρίου.  
Έρχεστε πάλι για άσχετο θέμα; Σας έχω πει πάρα πολλές φορές, ε που να 

θυμάται, είναι κινητό κομπιούτερ η Διευθύντρια; Σας έχω πει πηγαίνετε στις Υπηρεσίες 
ζητήστε ότι θέλετε, στη διάθεσή σας. Έρχεστε τώρα στην Οικονομική, πες μου πόσα είναι 
του Κοιμητηρίου;  
Δεν ξέρω δηλαδή επίτηδες γίνεται αυτό το πράγμα;  

 
Σε τι αναλογία είναι αυτό, ξέρετε; Περίπου, τα ανταποδοτικά;  
 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ: Όχι.  
 
Ακούστε, ακούστε, ακούστε.  
Λοιπόν τυχαίνει κάποιοι συνάδερφοι να έρχονται στην Οικονομική Επιτροπή και 

στο Δημοτικό Συμβούλιο και να λένε πες μας αυτό το νούμερο, πες μας το άλλο νούμερο.  
Σας έχουμε πει, πάρα μα πάρα πολλές φορές ότι δεν είναι δυνατόν να είμαστε κινητά 
κομπιούτερ και ότι θέλετε, να παίρνετε ένα τηλέφωνο πριν να το έχουμε.  
 
ΦΩΝΕΣ: ……. (δεν ακούγονται – εκτός μικροφώνου)  

 
Εντάξει εγώ λέω ότι, να βοηθήσουμε, να δώσουμε απάντηση δεν έχουμε ούτε 
να κρύψουμε κάτι.  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ :  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ :  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ :  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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ΝΙΑΡΧΟΣ: ……. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  

 
Ναι αλλά ζητάμε την βοήθεια όλων. Να κάνουμε μία υγιή συνεδρίαση και μία 
υγιή κουβέντα.  

 
Αν κάνουμε και μια ερώτηση δεν χάθηκε ο κόσμος τώρα.  

 
Έχω πει όμως επαναλαμβανόμενα, κοιτάξτε να σας πω κάτι; Μπορώ και εγώ 
όταν είμαι στην αντιπολίτευση να κάνω 500 ερωτήσεις για νούμερα και να 

δείχνω ότι δεν ξέρει η πλειοψηφία και να το κάνω και επίτηδες, εντάξει.  
Λοιπόν, το έχω σχολιάσει από την πρώτη στιγμή τουλάχιστον που ανέλαβα Πρόεδρος της 
Οικονομικής Επιτροπής και το έχω ζητήσει.  
 
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα, μειοψηφούντων των κ.κ. Μπεχράκη, Νιάρχου & 
Αντωνόπουλου, οι οποίοι τάσσονται ΚΑΤΑ, κατά πλειοψηφία,  
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 

Τροποποιεί το σχέδιο προϋπολογισμού του Δήμου Καλαμάτας οικονομικού έτους 
2018, το οποίο έχει καταρτισθεί με την υπ’ αριθμ. 400/2017 απόφαση της 
Οικονομικής Επιτροπής, σύμφωνα με την πρόταση της Διεύθυνσης Οικονομικών 
του Δήμου η οποία αναλυτικά καταχωρείται στο ιστορικό της απόφασης αυτής, 
μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 830/29-9-2017 «Γνώμη του Παρατηρητηρίου 
Οικονομικής Αυτοτέλειας των ΟΤΑ επί του σχεδίου του προϋπολογισμού 
οικονομικού έτους 2018 του ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ», ως εξής: 

• Την μείωση των εξόδων στον Κ.Α.Ε. 15.6741.01 «Ενίσχυση ατόμων με ανάγκες 
βαριάς αναπηρίας» κατά 30.440,00 €. 

• Την αύξηση των εξόδων στον Κ.Α.Ε. 9111 «Αποθεματικό» κατά 30.440,00 € 

και εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο για την έγκριση του προϋπολογισμού, 
όπως αυτός τελικά διαμορφώνεται μετά την ως άνω τροποποίηση.  
 
Μετά την ως άνω τροποποίηση, ο καταρτισθέν προϋπολογισμός ανακεφαλαιωτικά 
παρουσιάζει την εξής εικόνα: 
 
Α.  ΕΣΟΔΑ   

1.  ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ                                                                 28.183.902,19 €   

2.  ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ                                                                7.234.810,59 € 

3.  ΕΣΟΔΑ ΠΑΡΕΛΘΟΝΤΩΝ ΟΙΚ. ΕΤΩΝ                                  1.640.985,53 € 

4.  ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΑΠΟ ΔΑΝΕΙΑ Κ΄ ΑΠΑΙΤ. Π.Ο.Ε                    14.624.468,90 € 

5.  ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΥΠΕΡ ΤΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ Κ΄ ΤΡΙΤΩΝ              4.693.479,76 € 

6.  ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ                      7.996.368,02 € 

 ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ             64.374.014,99 € 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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B. ΕΞΟΔΑ   

1.  ΕΞΟΔΑ ΧΡΗΣΗΣ 34.624.297,02 € 

2.  ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ       9.852.062,50 € 

3.  ΠΛΗΡΩΜΕΣ Π.Ο.Ε ΚΑΙ ΛΟΙΠΕΣ ΑΠΟΔΟΣΕΙΣ  ΚΑΙ 
ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ                

19.310.035,40 € 

4.  ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 587.620,07 € 

 ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ           64.374.014,99 € 

 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αθανάσιος Ηλιόπουλος       1. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  2. Μπασακίδης Νικόλαος 

  3. Μπεχράκης Σταμάτης 

  4. Μπούχαλης Δημήτριος 

  5. Νιάρχος Αναστάσιος  

  6. Φάβας Γεώργιος 

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 14 Νοεμβρίου 2017 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 
 

 

 

  


